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io a ar-me'n en ACB» 
Ha completat la seua segona temporada com a president del Fon;a Lleida, passant 

en un any de viure un descens a tocar amb els dits l'ascens a l'elit, un pas que reconeix que ara 
hauria estat un pel prematur, pero que el club ja esta preparat per as sumir 

XAVIER PUJOL 
Ja heu digerittotes les emocions 
viscudes en el play-off? 
Venint d'on veníem, bem pas
sat de O a 100 en dotze mesos. 
La veritat és que ba estat una 
experiencia bonica, no només 
per l'aspecte esportiu, que sera 
molt difícil d'igualar i practi
cament impossible de millorar, 
ja que estaríem parlant d'as
cendir a l'ACB, sinó també, i 
el més important, pel suport 
tant social com empresarial 
que hem tingut i que esperem 
que hagi estat un primer pas 
per fer un projecte salid i fort. 
Es veia obtenint I'ascens a la Lli
gaACB? 
Tenia una mica de vertigen, 
perque potser era una mica 
aviat. El projecte s'ha de con
solidar i el que ha passat aquest 
any és el que tocaya, perque no 
ens hem d'oblidar d'on veníem. 
Hem fet una temporada histo
rica, hem posat més de 5.000 
persones al Barris Nord i crec 
que haver-ho aconseguit és el 
que tocaya, encara que no ne
garé que era deIs que pensaven 
que si guanyavem el Girona 
pujavem, n'estava completa
ment conven\;ut. Reconec que 
som on ens toca. 
El club estava preparat en 
cas que s'hagués aconseguit 
I'ascens? 
Si haguéssim guanyat el par
tit a Osca estic conven¡;;ut que 
fins al final hauríem compe
tit per l'ascens directe. Quan 
vam veure que la cosa anava 
de debo, que va ser al gener 
o al febrer, ja vam comen\;ar 
a trebalIar. Vam comen<;ar a 
parlar amb institucions, amb 
el patrocinador principal, ICG, 
i altres empreses importants, 
vam preguntar a l'ACB per te
nir tota la informació en cas de 
pujar i sabíem el que necessita
vem. Per aixo dic que en aquell 
moment potser era una mica 
precipitat, pero ara, sabent el 
que ens fa falta, ens donarem el 
nostre temps per preparar-nos 
i si la gent i les empreses de 
LIeida volen, estem disposats a 
preparar-nos bé per fer aquest 
pas endavant. Creiem que LIei
da necessita un projecte com el 
nostre. Ha arribat el momento 
Ara tot és felicitat, pero fa un 
any, per aquestes dates, el club 
estava a LEB Plata. Com canvien 
les coses en tan poc de temps, 
no? 
Per a mi hi ha hagut tres mo
ments clau. El primer, quan ac
cedeixo a la presidencia, que 
era un projecte que estava com 
estava i vam creure que haví
em de fer aquest paso El segon, 
l'any passat, amb el viatge de 
tornada de Melilla després de 

Albert Aliaga té ciar que el canvi de timó que van for~ar fa dos anys era necessari i el temps els ha donat la raó. 

«El que ha passat 
aquest any és el que 
tocaya, pujar hauria 
estat prematur» 

< (És el moment 
idoni per consolidar 
el projecte i . 
comenc;ar a mIrar 
més enlla» 

«Va m decidir 
canviar-ho tot i el 
temps, més aviat 
del que pensavem, 
ens ha donat 
finalment la raó» 

certificar el descens, que va 
ser deIs pitjors que he viscut. 
1 el tercer, després de perdre 
a Girona, quan vaig entrar al 
vestidor i els vaig fer sortir a 
saludar l'afició, per a mi aquest 
va ser el moment culminant de 
per que varp. fer el pas en el seu 
moment, veure tota aquesta 
gent entregada. Encara m'emo
ciono només de pensar-hú. 
Com us agradaria acabar la 
presidencia? 
El meu somni és anar-me'n en 
ACB. No sé si seguiria, pero 
una vegada aconseguit m'agra
daria estar en un segon pla. Tot 
procés té uns tempos, cada un 
agafa una responsabilitat per
que vol, li agrada o creu que és 
la seua obligació, i crec que no 
és bo eternitzar-se en deter
minats lIocs, és sa, ho i positiu 
que hi hagi gent nova. Mai no 
m'apartaré del For<;a Lleida, . 
mentre visqui sempre seré del 
club i de Lleida, pero crec que 
seria bo en el seu moment fer 

un pas al costat i que algú, qui 
sigui, faci el pas endavant. 
En tot just un any s'ha passat de 
baixar a tocar amb els dits I'ACB. 
Temeu que es pugui patir com 
fadosanys? 
No. Ara queda el més difícil, 
que és consolidar-nos. Hem 
demostrat que ho podem fer. 
Hem assolit un miracle espor
tiu i hem generat iHusió, en
cara que reconec que tot ha 
sortit molt millor del que es
peravem, dir el contrari seria 
mentir. L'any passat el més fa
cil hauria estat abandonar el 
vaixell, pero soc tossut i esta
va conven¡;;udíssim que anirí
em endavant. Ningú no sap el 
treball que vam haver de fer 
l'estiu passat, que va ser des
comunal, i va sortir bé. Vam 
fer diverses apostes, foc nou 
a la plantilla, en el cos tecnic 
i haver de prescindir d'algu
na vaca sagrada que alguns 
no van entendre. Vam decidir 
canviar-ho tot i el temps, més 

aviat del que pensavem, ens 
ha donat la raó. 
En una entrevista el 2020, un 
mes després de prendre pos
sessió com a president, vau dir 
que el vostre objectiu era situar 
I'equip a dalt en dos o tres ariys. 
Ho ha complert. 
L'exit no és només meu, és de 
malta gent. Soc la cara visible 
d'un projecte en el qual hi ha 
molta gent darrere que ha llui
tat molt per ser on somo Som 
un club sostenible. Tenim de
ficit, sí, pero insisteixo, venim 
d'un descens i d'una 'pandemia 
que ens va obligar areduír el 
preu deIs abonaments, en la 
qualles empreses ho han pas
sát malament i no han pogut 
aportar tot el que volíem, que 
fins al gener no vam poder 
obrir els bars del pavelló i que 
vam haver de pagar la pla\;a de 
LEB al Bar<;a. Pero ara estem 
molt bé, aquest és el moment 
idoni per consolidar el projecte 
i comen\;ar a mirar més enlla, 
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i aixo vol dir que no hem de 
tenirpor. 
Quina és la situació economica 
del club? 
Estem millor que mai. El' club 
va tenir uns inicis complicats 
en els quals eS va generar 
un deute que diría que ja és 
fix. Abans de ser president, 
el 2019, hi havia problemes 
economics deIs quals tots érem 
responsables, perque ja forma
va part de la junta, pero ara 
mateix estem en una bona si
tuació. Estem al corrent de pa
gament amb Hisenda, amb la 
Seguretat Social, amb els pro
ve'idors i creditors, només ar
rosseguem deutes amb alguns 
agents, pero estem avanr;;ant i 
l'any que ve crec que quedaran 
liquidats. Els trebaIladors i la 
plantilla estan al dia i només 
sabem els que som al club el 
que vol dir aixo. No volem que 
ningú ens ho agraeixi, pero sí 
que de vegades trobem a faltar 
que es valori l'esforr;;, perque es 
considera com una cosa nor
mal, i no ho és tant en el món 
de l'esport. 
Un altre deis reptes que us vau 
marcar quan vau accedir a la 
presidencia va ser que I'afició 
recuperés la iI·lusió, i també s'ha 
aconseguit amb escreix. 
Efectivament. Sense culpar 
ningú, perque tots estavem 
immersos, el projecte s'havia 
apartat una mica de la realitat 
de Lleida, i per aixo vam deci
dir donar un cop sobre la taula 
[moció de censura] perque la 
gent tornés. 
També es va marcar com a ob
jectiu recuperar la massa social 
d'anys enrere. Aquest potser és 
el gran repte per a la proxima 
temporada? 
Sens dubte. En la presentació 
de la nova junta vam dir que 
volíem recuperar la iHusió pel 
basquet i la massa social, i som 
aquí. 1 torno a repetir, venim 
d'una pandemia. 
Sigueu sincero Després del que 
es va viure durant en el play-off, 
us decebríeu si al comen~ament 
de la temporada vinent només 
hi hagués 1.500 abonats? 
Decepció no, pero demostrarÍ
em tots, nosaltres els primers, 
que potser no cal fer l'esforr;; 
que volem fer. Ho hem dit des 
d'un principi i ho hem repetit 
diverses vegades, serem onla 
gent del territori vulgui, i no 
els decebrem, pero per a ai
xo necessitem que ens ajudin. 
Crec que hem fet prou merits 
perque quan comenci la Lliga 
el Barris Nord estigui pIe. Crec 
que ens ho mereixem, el club 
s'ho mereix, i si no, ens hau
rem de replantejar les coses. 
Ho vaig dir l'altre dia, si no 
arribem als 2.000 abonats de 
pagament, personalment i per 
als meus companys de junta 
no sera una decepció, pero sí 

«Mentre no siguem 
un club ACB, que és 
el meu somni, cal 
treure profit de les 
cessions» 

El seu somni és arribar a la Lliga ACB durant el seu mandat al capdavant del club. 

un bany de realitat, que potser 
estem empenyent una cosa que 
la gent no vol. Si volem gau
dir d'un espectacle, necessitem 
augmentar el pressupost, i ai
xo passa per tenir més massa 
social. 
L'acord amb el Bar~a també va 
sercrucial,ja no només percon
tinuar a la LEB Or"sinó per comp
tar amb jugadors de gran nivell. 
Una de les potes que estava 
coixa del projecte era que no 
teníem una relació pro u forta 
amb altres clubs de Catalunya, 
i ara la tenim amb el Manresa, 
amb la Penya i no cal dir que 

«Per gaudir de 
l'espectacle cal 
apujar el pressupost, 
i aixo passa per tenir 
més massa social» 

amb el Barr;;a. Mentre no si
guem un club ACB, que és 
el meu somni, hem de treure 
profit d'aquests equips. També 
és veritat que no acceptarem 
qualsevol cessió. Ho saben tots 
els equips amb els quals estem 
parlant. Hem demostrat que 
els xavals que venen milloren 
amb el riostre trebaIl, només 
cal mirar la temporada que han 
fet Juani Marcos o Badji. 1 vol
dria destacar aquests jugadors 
i altres de la plantilla que han 
dit als seus agents que si no te
nen una oferta gaire gran, el 
seu somni és seguir amb nosal-

« Si no arribem als 
2.000 abonats no 
sera una decepció, 
pero sí un bany de 
re alitat» 

tres, i aixo cal posar-ho tm;nbé 
en reIleu. Hi haura algun any 
que potser no vindra niIigú o 
només un perque la generació 
no sera important, la qual cosa 
voldra dir que nosaltres som a 
dalt i necessitem jugadors més 
importants. 
Prova que aquí el tracte és dife
rencial és que Michael Carrera, 
que tenia ofertes que tripnca
ven la del Ueida, ha preferit que
dar-se i renovar. 
Amb el Michael tinc una rela
ció especial. Em va arribar al 
cor quan l'any passat, a l'aero
port de Malaga tornant de Me
liIla, després de consumar el 
descens, va venir, que jo estava 
destrossat, i em va dir: "presi, 
si voste vol, li pujo l'equip a 
LEB Or". En aquell moment 
vaig pensar que ho deia per 
quedar bé, pero no, ho deia 
mQ1t seriosament, com des
prés es va demostrar. Aquest 
any hi ha hagut molta gent, 
persones de la meua faniília i 
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«Ara el Gerard és el 
millor entrenador de 
la LEB Or, pero calia 
confiar en ell en 
aquell moment» 

«No ens emportem 
una decepció si la 
temporada que ve no 
som tercers i som 
vuitens» 

algun directiu, que han ajudat 
molt l'entorn del Michael, i eIl 
és una persona agra'ida i fami
liar. Quan ha tingut problemes 
hem estat amb eIls i aixo eH 
ho valora moltíssim, i als seus 
agents e1s va dir que si no hi ha
via una oferta molt gran d'ACB 
es quedava a Lleida. 
En una roda de premsa va re
coneixer que la intenció era 
augmentar el pressupost de 
la plantilla un deu per cent. Es 
podrafer? 
Dependra de com vagi la cam
panya d'abonats, pero la inten
ció és augmentar com a mínim 
un 10 per cent el pressupost 
destinat a la plantilla. Pero 
hem de ser conscients contra 
qui competirem, Andorra, 
Burgos, Estudiantes, A1acant. .. 
No ens emportem una decep
ció si la temporada que ve no 
som tercers i sov1 vuitens, pot
ser és el nostre Iloc. 
Donar I'alternativa a Gerard En
cuentra també ha estat un altre 
encert rotundo 
Era una altra aposta difícil per
que és molt faci1 dir, cal apos
tar pel ta1ent local, sí, pero cal 
fer-ho. Quan tot va bé, tots pu
gem al carro, i ara el Gerard és 
el millor entrenador de la LEB 
Or, pero calia confiar ~n en en 
aquell momento 1 vam confiar 
en ell d'una forma important, 
perque vam tenir l'opció de 
fitxar a1gun entrenador amb 
més expertencia, pero ho vam 
tenir claro Es cert que ell era la 
primera opció i estem contents 
del que hem fet. No teníem cap 
obliga ció de renovar-lo ara 
perque tenia contracte, pero 
ho hem fet i li hem millorat les 
condicions perque creiem que 
amb ell de la ma hem de tirar 
cap endavant. 
En que ha canviat el club des del 
canvi de timó? 
En moltes coses, moltíssimes. 
Cadascú té la seua forma de 
fer les coses, ni millor ni pit
joro Hi ha gent que encara no 
entén per que vam fer el pas. 
Nosaltres ho volíem fer, en
cara que d'una a1tra forma, és 
cert, no estic orgullós de com 
es va fer, per a res, el club es 
mereixia una altra manera, 
pero no ens va quedar cap al
tre remei. M'agrada treballar 
en equip, pero si he d'assumir 
unes responsabilitats i ser un 
líder, ho soco Tinc e1s meus 
defectes, que són molts, pero 
també alguna virtut, i estimo 
mo1t Lleida i el basquet, i aixo 
per a mi és fonamental. 
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